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Besluitenlijst besluitvormende vergadering 14 mei 2025 
 
1. Opening 
 
Aanwezig: 
K. Smid (voorzitter), H. Huttinga (griffier) en C. Alting (verslaglegging). 
Namens de fractie Gemeentebelangen: R. Veurman, A. Sikkenga, H.L. van der Es, S.R. Renkema, J. 
Schaap, J.H. Strik, C.J. Colenbrander, H. van der Roest, J. ten Hoor en R. Blomsma. 
Namens de fractie PvdA/GL: B.J. Epema, C.A.J. Pijpker en R.J. Bruil. 
Namens de fractie LGN: T. Nieboer, N. Nieuwenhuizen en A. Nieuwenhuis. 
Namens de fractie VVD: D.N. Emmens en F.R. Hoving. 
Namens de fractie CU: G.J. de Haan-Roggema. 
Namens de fractie CDA: A. Westra-Wagena. 
Namens de fractie D66: F.W. van Lookeren Campagne. 
Namens de fractie LN: C.L.A. Stille. 
Namens het College: Wethouders K.M. Ipema, J. Darwinkel en R.H. Meijer. 
 
Afwezig: 
Namens de fractie PvdA/GL: T. Ensink 
Namens het College: A.H. Wekema 
 
2. Vaststellen agenda 
De heer Veurman stelt voor om agendapunt 6.5 Initiatiefvoorstel LGN - Openbaarheid van vergaderingen 
van de agenda af te voeren omdat er nog veel vragen liggen die nog niet beantwoord zijn. Indiener van de 
initiatiefvoorstel, Lijst Groen Noordenveld, gaat akkoord en houdt het voorstel daarmee aan. Mevrouw 
Nieboer roept de fracties wel op om de vragen die nog spelen schriftelijk in te dienen. 
 
3. Raadsvoorstel benoeming KAR leden 2025-2026 
 
Gevraagd besluit: 
De onderstaande leerlingen van de basisscholen benoemen in de Kinderadviesraad 2025 –2026. 
 
Te benoemen namens: 
OBS De Marke: Annemijn Enter en Bas Clement 
CBS De Hoeksteen: Evan Ooms en Glenn Soekhoe 
OBS De Tandem: Levi Kuiper en Naomi Glas 
OBS Het Palet: Luca Noordhuis en Wies de Bont 
OBS Het Valkhof: Tigo Alting en Sigrid Wijnhold 
OBS De Hekakker: Julian Koene en Kayley Hendriks 
CBS De Parel: Linus Robben en Jamie Reitsema 
OBS De Eskampen: Tieme Brongers en Ninthe Klijnsma 
Speel & Leer Veenhuizen: Naomi Snip 
OBS De Poolster: Evi van der Vinne en Otis Katoen 
CBS De Rank: Nathan Mittendorp en Anniek Meijer 
 
De benoeming gaat in per 15 mei 2025 en vervalt bij de benoeming van een volgende Kinderadviesraad. 
 
Besluit voorstel: 
Het voorstel is met algemene stemmen aangenomen. 
 
4. Mededelingen en ingekomen stukken 

• Wethouder Wekema is afwezig 
• De heer Ensink is afwezig 
• De heer Epema deelt mee dat de fractie PvdA/GL blij is dat de bewoners van Vasalis een brief hebben 

ontvangen dat de gedwongen verhuizingen van de baan zijn. Hij hoopt, namens de gehele raad, dat de 
bestuurders de gemeenteraad aan de voorkant zal betrekken als ze verdere planvormig gaan doen. 



 

  2 

• Mevrouw de Haan deelt mee dat ze niet zal deelnemen aan de stemronde wanneer het raadsbesluit 
over de Rank genomen zal worden omdat de raad dit heeft afgesproken in artikel 28 van de 
Gemeentewet. 

 
5. Vaststellen besluitenlijst besluitvormende vergadering 2 april 2025 
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 
6. Besluiten 
 
6.1 Locatie- en bekostigingsbesluit nieuwbouw De Rank, school met de bijbel 
 
Gevraagd besluit: 
1. In te stemmen met het realiseren van de nieuwbouw voor IKC De Rank, school met de bijbel, op de locatie 

van de voormalige gymzaal aan de Floralaan 1 te Roden. 
2. In te stemmen met de bekostiging van de nieuwbouw voor IKC De Rank van € 5.386.553, en zowel de 

vermindering van het huidige investeringsbudget als de vermindering van de begrote kapitaallasten te 
verwerken in de 1e trimesterrapportage 2025; 

3. Het benodigde budget voor de sloop van het huidige schoolgebouw van GBS De Rank, overeenkomstig 
het daarvoor opgenomen bedrag in de geheime bijlage ‘Bekostiging’, beschikbaar te stellen en de dekking 
hiervan op te nemen in de 1e trimesterrapportage 2025. 

4. In te stemmen met het afboeken van de boekwaarde van het huidige schoolgebouw van GBS De Rank 
van € 73.000 (exclusief grond) en de dekking hiervan op te nemen in de 1e trimesterrapportage 2025. 

 
Stemverklaringen  
Namens Lokaal Noordenveld mevrouw Stille: Lokaal Noordenveld stemt in. Wel dringen we aan op snelle 
duidelijkheid over de vrijgekomen grond na de sloop. We waarderen de aandacht voor overlast beperking, 
maar constateren opnieuw dat inwoners te laat zijn geïnformeerd. Betrokkenen konden pas later reageren op 
het participatieverslag. Dat moet structureel beter. 
 
Namens VVD mevrouw Emmens: Wij zullen instemmen met het voorstel. Echter, wij vonden de beantwoording 
van de vragen die wij tijdens de oordeelsvormende vergadering gesteld hebben vrij summier met betrekking 
op hoe goed er is gekeken naar de verkeersveiligheid en de parkeersituatie, hoe dat eventueel anders ingericht 
zou kunnen worden. Daarvoor willen we het college meegeven om daar goed naar te kijken en dit eventueel 
te optimaliseren in de verdere uitwerking. We willen het college ook aangeven om in gesprek te blijven met de 
omwonenden 
 
Namens LGN de heer Nieuwenhuis: LGN stemt in met het raadsvoorstel maar wij zijn absoluut tegen het feit 
dat kritische omwonenden hun opmerkingen niet terugzien in het participatieverslag. Nu is dit proces nog niet 
afgelopen en we adviseren het college om de omwonenden zodanig te betrekken bij de verdere uitwerking 
van de plannen dat ze na afloop aangeven gehoord te zijn. LGN gaat dit proces actief volgen. 
 
Namens Gemeentebelangen de heer Strik: Wij willen eerst onze waardering uitspreken voor het werk dat is 
verzet aan dit plan. De ontwikkeling van De Rank is belangrijk voor de toekomst van het onderwijs in onze 
gemeente en we zien dat er met zorg is nagedacht over de inrichting. We stemmen in met het voorstel, maar 
willen wel meegeven dat we het belangrijk vinden om in de verdere uitwerking aandacht te houden voor de 
verkeersveiligheid, praktische parkeersituatie en een goede afstemming met de buurt over de buitenruimtes. 
Juist door in de samenwerking te blijven kijken naar werkbare en gedragen oplossingen kunnen we hier een 
plan van maken dat in de praktijk echt goed functioneert. 
 
Namens D66 de heer van Lookeren Campagne: Goed onderwijs is van essentieel belang voor de toekomst 
van deze gemeente. Daar hoort een goed schoolgebouw bij, dus daar kunnen wij mee instemmen. Maar er 
hoort ook bij dat de buurt zich senang voelt bij het geheel. Ik sluit me daarin aan bij de opmerkingen die eerder 
geplaatst zijn. Speciaal over de speeltoestellen zou ik willen zeggen; Treed daar goed in overleg met de buurt, 
zodat die ook goed hierin gehoord wordt en zich ook wellicht instemmen. 
 
Namens PvdA/GroenLinks de heer Epema: Wij stemmen ook in en ik constateer wel dat het hele lange 
stemverklaringen zijn vanavond. Maar dat zal voor een keer wel mogen. 
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Besluit voorstel: 
Het voorstel is met algemene stemmen aangenomen. 
 
6.2 vaststelling bestemmingsplan Programma Terheijl, Baggelveld 6 te Nietap 
 
Gevraagd besluit: 
1. De reacties op de zienswijzen vast te stellen zoals opgenomen in de nota Zienswijzen 
2. Het bestemmingsplan Programma Terheijl, Baggelveld 6 te Nietap (NL.IMRO.1699.2017BP074-vg01) 

gewijzigd vast te stellen 
3. Geen exploitatieplan vast te stellen. 
 
Stemverklaringen 
Namens Lijst Groen Noordenveld mevrouw Nieuwenhuizen: Allereerst even bedankt voor de beantwoording 
van de vraag van LGN in verband met het vleermuizenprotocol. Ik heb verder akkoord kunnen gaan met het 
besluit inzake bestemmingsplan Baggelveld. Positief waardeert LGN dat er overleg is geweest tussen de 
gemeente en de indieners van de zienswijzen, wat uiteindelijk tot een compromis heeft geleid. Dank u. 
 
Besluit voorstel: 
Het besluit is met algemene stemmen aangenomen. 
 
6.3 Kerkenvisie Noordenveld 
 
Gevraagd besluit: 
Het vaststellen van het document ‘Kerkenvisie Noordenveld. Toekomstverkenning Religieus Erfgoed’. 
 
Stemverklaringen 
Namens Gemeentebelangen de heer Colenbrander: We waren het niet van plan, maar vanaf de tribune kwam 
het verzoek voor positieve woorden, dus bij deze. Wij hadden bij de oordeelsvormende commissie nog wat 
kritische noten. We hebben een positief antwoord gehad van het college. We zien veel enthousiasme bij alle 
betrokkenen dat deze visie een mooi vervolg krijgt, dus wij zullen instemmen. 
 
Besluit voorstel: 
Het voorstel is met algemene stemmen aangenomen. 
 
6.4 Sloop gymzaal Nijlandspark 
 
Gevraagd besluit: 
1. Het beschikbaar stellen van € 64.000 voor het slopen van de voormalige gymzaal Nijlandspark in Roden. 
2. Het eenmalige budget van € 64.000 te laten dekken door de reserve grondexploitaties. 
3. De bijgevoegde begrotingswijziging 6 / Sloop voormalige gymzaal Nijlandspark vast te stellen. 
 
Stemverklaringen  
Namens Gemeentebelangen de heer Strik: Gemeentebelangen stemt in met het voorstel tot sloop van de 
voormalige gymzaal aan de Nijlandspark. Het gebouw is verouderd en niet langer in gebruik. We zien de sloop 
als een logische stap in het kader van toekomstbestendig onderwijs en zorgvuldige ruimtelijke ontwikkeling. 
Daarnaast spreken wij de wens uit om, zodra er ruimte is binnen het ambtelijk apparaat, zo spoedig mogelijk 
te kijken naar de mogelijkheden om op deze locatie te bouwen, bij voorkeur met aandacht voor jongeren en 
voldoende groen. 
 
De heer Epema maakt nogmaals een opmerking over stemverklaringen. Hij doet een oproep richting de 
fracties: “Korte stemverklaring waar je iets wel of niet vindt en daarbij laten of een discussie aan gaan, maar 
dan een extra termijn inlassen”.  
 
Besluit voorstel: 
Het voorstel is met algemene stemmen aangenomen 
 
 
 



 

  4 

6. Rondvraag 
Mevrouw Stille merkt op dat rondvragen vragen betreffen die in beginsel geen verdere uitstel verdragen, kort 
en bondig zijn, zonder statement of inleiding en niet bedoeld zijn voor technische vragen. Niet alle vragen die 
nu zijn ingediend voldoen daaraan. Ze verzoekt het college dan ook nu alleen de vragen te beantwoorden die 
echt geen uitstel kunnen verdragen en de overige vragen schriftelijk in te dienen. 
 
Voorzitter Smid geeft aan dat dit een ordevoorstel is, en dat de raad hier over beslist. Er wordt voorgesteld om 
deze discussie te agenderen in het presidium en de vragen die nu gesteld zijn wel te laten behandelen door 
het college. De raad stemt hiermee in. 
 
Rondvraag VVD – Verkeersituatie de Flint 
Vanwege de nieuwbouw van de Flint in Nietap is de verkeerssituatie gewijzigd en staan er tijdelijke 
verkeerslichten. Ons bereiken meerdere signalen dat dit leidt tot onveilige verkeersituaties doordat 
automobilisten niet altijd in de gaten hebben dat er filevorming ontstaat. 
 
Kan het college in gesprek gaan met de aannemer om de stremming van het fietspad zo snel mogelijk 
ongedaan te maken zodat fietsers weer gebruik kunnen maken van het fietspad zonder over te hoeven steken. 
Indien dit niet mogelijk is, kan het college de provincie (als wegbeheerder) verzoeken waarschuwingsborden 
te plaatsen zodat automobilisten eerder bewust zijn van de mogelijke filevorming en overstekende fietsers. 
 
Beantwoording door wethouder Ipema 
De wegbeheerder (Provincie Drenthe) heeft opgelegd om het fietspad te stremmen vanwege de 
verkeersveiligheid. We zien dat er problemen ontstaan in de doorstroming en zijn hier dan ook in overleg Sinds 
deze week is de installatie anders afgesteld en we hopen dat dit een betere situatie tot gevolg heeft. Opheffen 
van de stremming kan op dit moment niet. Wel zijn er afspraken met de aannemer om de stremming zo kort 
mogelijk te houden. De vraag over waarschuwingsborden wordt meegenomen naar de wegbeheerder. 
 
Rondvraag ChristenUnie - Lelieteelt 
Tijdens ons laatste fractievergadering kregen wij bezoek van een verontruste inwoner van Noordenveld. Haar 
zorgen en die van mede omwonenden gaat over de lelieteelt in Langelo. De zorgen betreffen de schadelijke 
effecten op de volksgezondheid door het gebruik van bestrijdingsmiddelen in de lelieteelt. Ons hoogste 
rechtscollege, de Raad van State, besliste op 2 april jl. dat lelietelers een natuurvergunning nodig hebben om 
de bestrijdingsmiddelen te gebruiken, omdat het niet zeker is dat deze geen schade aanrichten. De Raad van 
State heeft besloten dat iedere teler een natuurvergunning moet aanvragen om te spuiten met pesticiden, 
ongeacht de afstand tot een natuurgebied. Hoewel de gemeente niet de primaire plek is voor het aanvragen 
van een natuurvergunning, willen wij wel de zorgen van onze inwoners in deze vergadering naar voren 
brengen. 
 
1. Kunnen de inwoners van Noordenveld erop vertrouwen dat de gemeente Noordenveld erop toeziet dat er 

voortaan een vergunning moet worden aangevraagd voor lelieteelt? 
2. Kunnen de inwoners van Noordenveld erop vertrouwen dat de gemeente Noordenveld bij het beoordelen 

van een vergunningsaanvraag het belang van de volksgezond zwaar laat wegen? 
 
Beantwoording door wethouder Meijer 
De gemeente is hier primair niet de vergunningverlener. Het college gaat de vraag doorspelen naar de 
provincie. Er is kort contact geweest met de provincie, en die zijn de uitspraak nog aan het bestuderen. Verder 
zal het college het onderwerp aandragen in het Commissie Landelijk Gebied en het zal opgepakt worden in 
reguliere overleggen met de omgevingsdienst en de provincie. 
 
Rondvraag Gemeentebelangen - Werkzaamheden Altena en omgeving 
Al meer dan anderhalf jaar zijn er werkzaamheden aan het gas, water en licht in het dorp Altena en in het 
buitengebied rondom Altena. Vertegenwoordigers van de Belangenvereniging Buurtschap Altena en bewoners 
zelf geven aan dat er geen zicht is op wanneer de werkzaamheden zijn afgerond. Het is onduidelijk waar de 
regie ligt en vindt er een gebrekkige communicatie plaats. Zo zouden de werkzaamheden in september 2024 
zijn afgerond, maar is zonder bericht deze deadline niet gehaald. 
 
1. Welke instantie is verantwoordelijk/ heeft regie op deze werkzaamheden? 
2. Is er zicht op wanneer de werkzaamheden zijn afgerond? 
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3. Heeft de gemeente een controlerende taak m.b.t. deze werkzaamheden? Denk bijvoorbeeld aan de 
controle op herstelwerkzaamheden van trottoirs en inritten. 

4. Heeft de gemeente een rol in de communicatie richting belangenorganisaties en inwoners? Zo ja, zou de 
gemeente deze rol willen oppakken? Zo nee, kan er vanuit de gemeente een signaal komen richting de 
verantwoordelijken?  

 
Beantwoording door wethouder Meijer 
Het betreft hier een combiproject van netbeheerder Enexis en de Watermaatschappij Drenthe. Die zijn in dit 
geval ook verantwoordelijk. De gemeente houdt hier wel toezicht op en er zijn ook afspraken gemaakt over 
het onderhoudsniveau van het straatwerk. De forse uitloop van het werk heeft deels te maken met het natte 
winterseizoen. Hierdoor is vertraging ontstaan en zal men binnenkort starten met de zogenaamde 
huisaansluitingen. Doordat het al wat langer loopt is er in het verleden contact geweest met de 
belangenvereniging. Het lijkt de wethouder goed om binnenkort op bestuurlijk niveau een afspraak te plannen 
met Dorpsbelangen Altena. 
 
Rondvraag LGN – Maaien 
Een aantal gemeentes in Nederland en Vlaanderen doen mee aan de campagne ‘Maai Mei Niet’, dat nu ‘Maai 
Minder’ heet. De gemeente moedigt inwoners aan om minder te maaien en maait ook zelf minder ter 
bevordering van de biodiversiteit. De gemeente Noordenveld doet daar blijkbaar niet aan mee, gezien het 
recent compleet maaien van de gemeentegrond in de hoek Maatlanden - De Zulthe. 
LGN heeft 2 vragen over dit onderwerp: 
1. In hoeverre is het college bereid om in de rest van de maand mei gemeentelijk grasland alleen waar echt 

nodig te maaien om bloemen en broedende vogels meer kansen te geven? 
2. In hoeverre is het college bereid mee te doen aan de campagne Maai Minder? Want ook buiten de maand 

mei helpt minder maaien de natuur vooruit. 
 
Beantwoording door wethouder Meijer  
Op dit moment voelt het college er niks voor om aan te sluiten bij dit soort campagnes omdat het al gebeurd. 
Dergelijke campagnes geven vaak een hoop oplegging van bovenaf met veel voorwaarden. De gemeente 
kiest in dit geval voor eigen beleid. Enkele voorbeelden zijn: 
• Sinusmaaien: Grote openbare groenstroken niet in een keer maaien, maar verschillende stroken laten 

staan. 
• Veiligheid staat op 1, daarom wordt de eerste 1,5 meter langs wegen gemaaid. 
• Gras rondom de bomen laten staan om de bomen niet te beschadigen en in het kader van de biodiversiteit 
Het college en de buitendienst zijn bereid om een keer met de raad naar buiten te gaan en op diverse plekken 
in de gemeente laten zien wat er gedaan wordt. 
 
Het perceel waar nu over gesproken wordt is landbouwgrond dat strategisch aangekocht is, ook ten behoeve 
van de woningbouwontwikkeling. In de koopovereenkomst zijn afspraken gemaakt met de voormalig eigenaar. 
De voormalig eigenaar heeft gebruiksrechten op de grond. De grond wordt dus nog als reguliere 
landbouwgrond gebruikt. 
 
Rondvraag PvdA/GroenLinks – Transitie Oosterduinen  
De heer Bruil besluit de vraag schriftelijk te stellen. 
 
7. Motie(s) vreemd aan de orde van de dag 
 
Geen. 
 
8. Sluiting 
 
 
Aldus vastgesteld in de besluitvormende vergadering van 11 juni 2025. 
 
H. Huttinga, griffier    K. Smid, voorzitter 


